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Obecné zastupiteľstvo Svätý Peter 

 

Zápisnica z 19. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 25.06.2025 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Návrhová komisia: Ing. Tihamér Gyarmati, Ing. Ján Majtán 

Overovatelia zápisnice: Ing. Renáta Téglás Andóová, Ladislav Kelko 

Zapisovateľka: Ing. Annamária Hamranová 

 

Program: 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

3. Správa o plnení uznesení z 18. zasadnutia a z predchádzajúcich zasadnutí Obecného 

zastupiteľstva 

4. Písomnosti týkajúce sa zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

5. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Svätý Peter za II. polrok 2025 

6. Odborné stanivsko hlavného kontrolóra obce Svätý Peter k návrhu záverečného účtu za 

rok 2024 

7. Návrh záverečného účtu obce Svätý Peter za rok 2024 

8. Čerpanie a plnenie rozpočtu obce k 31.03.2025 

9. Informácia o finančnom vyhodnotení prevádzky kanalizácie a čističky odpadových vôd v 

obci Svätý Peter za rok 2024 spoločnosťou RVS GROUP SLOVENSKO, a.s.; predĺženie 

platnosti koncesnej zmluvy o zabezpečení prevádzky, údržby a opráv vodohospodárskej 

infraštruktúry so spoločnosťou RVS GROUP SLOVENSKO, a.s.; financovanie výmeny 

membrán na čistiarni odpadových vôd 

10. Návrh Rokovacieho poriadku komisií Obecného zastupiteľstva obce Svätý Peter a Návrh 

Rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva obce Svätý Peter 2025 

11. Majetkoprávne záležitosti obce, schvaľovanie zámerov o prevode nehnuteľnosti 

12. Informácie zo zasadnutí jednotlivých komisií a dopady na rozpočet obce 

13. Návrhy uznesení 

14. Interpelácie 

15. Aktuálne otázky a diskusia 

16. Záver 

 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce, Tibor Hamran a privítal všetkých 

prítomných a informoval ich, že právnik obce sa na zasadnutí zúčastní neskôr z dôvodu iných 

pracovných povinností. Po jeho príchode bude príslušný bod programu preradený na skorší čas. 

Starosta obce sa opýtal prítomných, či majú pripomienky k navrhovanému programu. 
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Ing. Tihamér Gyarmati - navrhol vynechať programový bod č. 10, nakoľko nebol prerokovaný 

na príslušných komisiách. Zároveň navrhol zvolať samostatné stretnutie na prerokovanie 

rokovacieho poriadku, a to najneskôr do 31.07.2025. Ostatní prítomní s týmto návrhom súhlasili. 

Starosta obce dal hlasovať o upravenom programe zasadnutia obecného. Program so zmenou bol 

jednohlasne schválený. 

 

2. Voľba návrhovej komisie , overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

 

T. Hamran - dal  hlasovať za členov návrhovej komisie:  

Ing. Tihamér Gyarmati, Ing. Ján Majtán 

Hlasovanie poslancov za voľbu návrhovej komisie: 

Prítomní: 9 za: 7  proti: 0   zdržal sa: 2 

 

T. Hamran - dal  hlasovať za overovateľov zápisnice: 

Ing. Renáta Téglás Andóová, Ladislav Kelko 

Hlasovanie poslancov za voľbu overovateľov zápisnice: 

Prítomní: 9 za: 7  proti: 0   zdržal sa: 2 

 

T. Hamran - za zapisovateľa zápisnice určil: 

Ing. Annamáriu Hamranovú 

 

3. Správa o plnení uznesení zo 18. zasadnutia a z predchádzajúcich zasadnutí 

Obecného zastupiteľstva 

 

Správu o plnení uznesení z 18. zasadnutia Obecného zastupiteľstva prečítala prednostka 

obecného úradu, Ing. Terézia Horváthová. 

Uznesenie č. 326/2025 – splnené   Uznesenie č. 330/2025 – splnené 

Uznesenie č. 327/2025 – splnené   Uznesenie č. 331/2025 – splnené 

Uznesenie č. 328/2025 – splnené   Uznesenie č. 332/2025 – splnené 

Uznesenie č. 329/2025 – splnené   Uznesenie č. 333/2025 – v štádiu riešenia 

 

Správu o plnení uznesení z predchádzajúcich zasadnutí Obecného zastupiteľstva za obdobie od 

28.12.2022 do 31.12.2024 prečítala prednostka úradu. 

Uznesenie č. 124/2023 – splnené, Uznesenie č. 206/2024 – splnené, Uznesenie č. 207/2024 – 

splnené. 

Uznesenie č. 138/2023 – v štádiu riešenia (ostáva v platnosti, nakoľko ešte nedošlo k podpisu 

zmluvy), Uznesenie č. 140/2023 – v štádiu riešenia, Uznesenie č. 183/2024 – v štádiu riešenia, 

Uznesenie č. 232/2024 – v štádiu riešenia, Uznesenie č. 233/2024 – v štádiu riešenia, Uznesenie 

č. 238/2024 – v štádiu riešenia, Uznesenie č. 242/2024 – v štádiu riešenia. 

Ing. T. Horváthová – existujú uznesenia, ktoré navrhujeme zrušiť, a to Uznesenie č. 114/2023, 

Uznesenie č. 122/2023, Uznesenie č. 125/2023, Uznesenie č. 142/2023/B, Uznesenie č. 

158/2023, Uznesenie č. 167/2024/B, Uznesenie č. 226/2024, Uznesenie č. 240/2024. 

 

Správu o plnení uznesení z predchádzajúcich zasadnutí Obecného zastupiteľstva za obdobie od 

01.01.2025 do 24.06.2025 prečítala prednostka úradu. 
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Uznesenie č. 273/2025 – navrhuje sa zrušenie, Uznesenie č. 279/2025 – čiastočne splnené (týka 

sa to vyplatenia dotácie pre miestne organizácie a cirkvi; situácia s Jednotou dôchodcov je stále 

riešená, ostatné dotácie boli podpísané a vyplatené), Uznesenie č. 289/2025 – už splnené, 

Uznesenie č. 292/2025 – už splnené, Uznesenie č. 293/2025 – už splnené, Uznesenie č. 294/2025 

– splnené, Uznesenie č. 295/2025 – navrhuje sa zrušenie, Uznesenie č. 296/2025 – už splnené, 

Uznesenie č. 301/2025 – v štádiu riešenia, Uznesenie č. 306/2025 – v štádiu riešenia, Uznesenie 

č. 310/2025 – už splnené, Uznesenie č. 312/2025 – už splnené, Uznesenie č. 313/2025, v štádiu 

riešenia, Uznesenie č. 315/2025 – v štádiu riešenia, Uznesenie č. 317/2025 – už splnené, 

Uznesenie č. 324/2025 a 325/2025 – už splnené. 

T. Hamran – sa spýtal prítomných, či majú otázky alebo pripomienky k správe o plnení uznesení. 

Ing. T. Gyarmati – mal pripomienku k uzneseniu č. 167/2024, ktorým obecné zastupiteľstvo 

ukladalo vypracovať alebo aktualizovať zmluvy so správcami a užívateľmi obecného majetku. 

Nesúhlasí so zrušením uznesenia. Poukázal na to, že v zmysle platného všeobecne záväzného 

nariadenia je presne určené, kto je oprávnený nakladať s majetkom obce, vrátane podrobnej 

špecifikácie právomocí nájomcu a správcu. Upozornil, že napríklad v oblasti športu nie je 

dostatočne vyjasnené, kto za čo zodpovedá. Konkrétne obec alebo obecný športový klub 

zodpovedá za bezpečnosť zahraničných futbalistov, ktorí bývajú priamo na ihrisku; ako aj počas 

podujatí konaných na ihrisku. Aj pri domove dôchodcov bolo konštatované, že sú extrémne 

teploty počas leta; bola vznesená požiadavka na namontovanie klimatizácie. 

T. Hamran - informoval, že obyvatelia, ktorým bola zima, sa mohli presunúť do teplejších izieb 

a naopak. Jeden z našich obyvateľov daroval domovu klimatizačné zariadenie, ktoré bude v 

blízkej budúcnosti namontované na chodbe budovy. 

Ladislav Kelko – ponúkol ako dar ďalšie klimatizačné zariadenie do domova dôchodcov. 

Starosta obce mu poďakoval za tento dar. 

MUDr. Attila Pecena – poukázal na potrebu pravidelného čistenia použitých klimatizačných 

zariadení zo zdravotných dôvodov. 

Ing. T. Gyarmati – sa pýtal, kto zodpovedá za infraštruktúru, konkrétne pri domove dôchodcov 

kto znáša náklady spojené s namontovaním klimatizačného zariadenia? Na ihrisku za náklady na 

maľovanie zábradlia? Za byt na ihrisku? Za opravu plota pri materskej škole? Zdôraznil, že je 

potrebné jasne definovať tieto otázky, a preto navrhuje, aby uznesenie č. 167/2024 nebolo 

zrušené. 

Ing. T. Horváthová - domov dôchodcov má obec iba v prenájme. Na ihrisku obec platí všetky 

prevádzkové náklady. Vyjadrila otázku, či bude obec poskytovať finančné prostriedky na šport, 

aby mohli pokryť napríklad náklady na elektrinu? 

Ing. T. Gyarmati - doplnil, že ide o širšiu problematiku, nielen dotácie pre šport sú náklady obce, 

ale aj náklady na energie a s tým súvisiace výdavky. O infraštruktúru sa obec stará, ale príjem zo 

športových akcií neprechádza cez obecný rozpočet. Napríklad pri telocvični nájomcovia platia 

nájomné, ktoré prechádza do obecnej pokladnice, ale následne sa vracia škole na zlepšovanie 

podmienok. Pri športe však podobný mechanizmus v účtovníctve obce nevidieť. Je potrebné 

vyjasniť, kto je zodpovedný za ktoré náklady, resp. kto ich znáša. Ďalej upozornil, že domov 

dôchodcov obec prenajíma od katolíckej cirkvi, pričom obec je zodpovedná za stav budovy. Je 

potrebné jasne rozlíšiť, za čo zodpovedá obec a za čo domov dôchodcov, a podľa toho plánovať 

rozpočty – ak zodpovednosť nesie obec, zahrnúť náklady do obecného rozpočtu, ak domov 

dôchodcov, tak do ich rozpočtu. 
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Ing. Jana Nemcsicsová – informovala, že obec má nájomnú zmluvu na domov dôchodcov na 

obdobie 50 rokov. Poukázala na to, že keď nie je vlastníkom budovy, obec nemôže investovať 

do jej opráv alebo údržby. 

Ing. Ján Majtán – bola pripomenutá dohoda, že plot pri materskej škole má byť opravený do 

konca mája, čo zatiaľ nebolo splnené. Preto sa navrhuje poslať poslednú výzvu na jeho opravu. 

Bola zdôraznená potreba riešiť túto otázku kvôli bezpečnosti detí – zatiaľ sa žiadny problém 

nevyskytol, čo je pozitívne, no v prípade, že by došlo k úrazu, je nevyhnutné jednoznačne určiť, 

kto bude niesť zodpovednosť za následky. Je aj v našom záujme, aby bol plot v poriadku. 

Ing. Karol Bršťák - každopádne je potrebné túto záležitosť doriešiť. 

T. Hamran – touto otázkou sa aktívne zaoberáme, je aj našou prioritou zabezpečiť opravu plota. 

Ing. T. Gyarmati – navrhol zvolať stretnutie na vyjasnenie tejto témy. 

 

Ing. T. Gyarmati – mal pripomienku k uzneseniam č. 232/2024 a č. 233/2024, ktoré sa týkajú 

spracovania zmien a doplnkov spoločného územného plánu obce. Poukázal na to, že od ich 

schválenia sa zmenili podmienky, vrátane financovania, ako aj žiadatelia a ich počet. Zmluva nie 

je jednoznačná, pretože z nej vypadli niektoré položky. Navrhol, aby tieto uznesenia boli 

upravené tak, aby odrážali aktuálnu situáciu a pokrývali reálny stav. 

T. Hamran – uviedol, že cena dohodnutá naposledy je fixná, čo potvrdil aj pán Derevenec 

písomne dňa 25.06.2025. 

Ing. T. Gyarmati – žiada, aby obecný úrad pripravil a predložil návrhy na zmenu a aktualizáciu 

uznesení č. 232/2024 a č. 233/2024 na najbližšie zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

Ing. T. Gyarmati – upozornil, že niektoré uznesenia sú stále v štádiu riešenia. Navrhol, aby sa v 

správe o plnení uznesení referovalo o aktuálnom stave projektov – v akom štádiu sa nachádzajú, 

aké zmeny nastali od ich podania, napríklad ktoré žiadosti boli odmietnuté, ktoré schválené a 

môžu byť realizované, prípadne informácie o podaní doplňujúcich materiálov a čakaní na 

výsledky. Tabuľka o pripravovaných projektoch vypracovaná referentkou obecného úradu by 

mohla slúžiť ako dobrý základ pre tieto informácie. Žiada podrobnejšiu informáciu o priebehu 

jednotlivých projektov; navrhli už aj v minulosti, aby obecné zastupiteľstvo mesačne dostávalo 

aktualizácie prostredníctvom e-mailu. 

T. Hamran – tieto informácie boli vždy podávané. 

Ing. T. Gyarmati - požiadal o informáciu k uzneseniu č. 234/2024, ktorým obecné zastupiteľstvo 

schválilo predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok pre ZŠ s MŠ Józsefa Kossányiho 

s vyučovacím jazykom maďarským na realizáciu projektu „Revitalizácia školského areálu ZŠ s 

MŠ Józsefa Kossányiho s VJM v obci Svätý Peter“ v rámci výzvy „Špecifikácia činností podpory 

formou dotácie na rok 2024 – OBLASŤ: ENVIRONMENTÁLNA VÝCHOVA, 

VZDELÁVANIE A PROPAGÁCIA (E)“. Žiada o aktuálne informácie o stave tejto žiadosti 

formou interpelácie. 

Ing. T. Gyarmati – poukázal na to, že niektoré uznesenia, ktoré je potrebné riešiť, sa nenachádzali 

vo výkaze a nebola o nich poskytnutá informácia, napríklad uznesenia týkajúce sa Rady starších. 

Žiada informáciu o počte zasadnutí Rady starších, ktorá bola založená v roku 2023, a to formou 

interpelácie. Pripomenul tiež návrh, aby bola Rada starších aktívnejšie zapojená do fungovania 

obce. 

Ing. T. Gyarmati – vznesol pripomienku k uzneseniu č. 39/2023, ktorým obecné zastupiteľstvo 

schválilo prerozdelenie ulíc – poslaneckých obvodov obce pre poslancov na obdobie 2022–2026. 

Poukázal na potrebu aktualizovať toto uznesenie vzhľadom na to, že pán Zsolt Hajabács sa vzdal 
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mandátu poslanca a jeho miesto zaujal pán Ing. Karol Bršťák. Navrhol, aby bola táto zmena 

spracovaná a predložená na najbližšie zasadnutie obecného zastupiteľstva formou nového 

uznesenia. 

Ing. T. Gyarmati - vznesol pripomienku k uzneseniu č. 48/2023, ktorým obecné zastupiteľstvo 

schválilo vyčlenenie finančných prostriedkov vo výške 3.000,00 € na prepracovanie generelu 

obce – dopravné značenie. Žiada informáciu o tom, čo sa odvtedy v tejto veci udialo, a to formou 

interpelácie. 

Viktor Lábsky – uviedol, že dopravný generel bol vypracovaný a existuje dohoda, že sa bude 

aktualizovať len na nebezpečných miestach v porovnaní s aktuálnym stavom. Upozornil, že 

kompletná výmena všetkých dopravných značiek by predstavovala značné finančné náklady. 

T. Hamran – cca. 10.000,00 €. 

V. Lábsky – doplnil, že na nebezpečných miestach budú dopravné značky vymenené podľa 

nového generelu; niektoré už boli osadené – napríklad značky „STOP“ a „Daj prednosť v jazde“, 

približne v počte 10 kusov. 

Ing. T. Gyarmati – poznamenal, že táto informácia sa k nim nedostala. Formou interpelácie 

žiada informáciu o tom, ktoré dopravné značky už boli vymenené, koľko ich ešte zostáva vymeniť 

a v akom časovom horizonte sa plánuje ich výmena. Zdôraznil, že bezpečnosť v obci musí byť 

prioritou. 

Ing. T. Gyarmati – vznesol pripomienku k uzneseniu č. 191/2024, ktorým obecné zastupiteľstvo 

v máji 2024 schválilo Akčný plán rozvoja obce na roky 2024–2030. Formou interpelácie žiada, 

aby bol tento akčný plán zaslaný každému poslancovi spolu s informáciou o tom, čo sa od jeho 

schválenia v tejto veci udialo. Uviedol, že v dokumente boli naplánované konkrétne aktivity, a je 

potrebné vedieť, či sa realizovali v súlade s plánom, alebo sa vykonávali iné činnosti, ktoré nie 

sú v súlade s akčným plánom. 

Ako zhrnutie Ing. T. Gyarmati uviedol, že správu o plnení uznesení z 18. zasadnutia navrhuje 

obecnému zastupiteľstvu brať na vedomie, avšak plnenie uznesení z predchádzajúcich zasadnutí 

odporúča brať na vedomie s pripomienkami, ktoré boli počas zasadnutia vznesené, s tým, že na 

najbližšom zasadnutí bude poskytnutí informácia o ich riešení a aktuálnom stave. Navrhuje 

rozdeliť navrhované uznesenie č. 1/2025 na dve časti: bod A/ a bod B/. 

 

Ing. T. Gyarmati prečítal upravené navrhované uznesenie č. 1/2025. 

Navrhované uznesenie č. 1/2025 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A /berie na vedomie 

správu o plnení uznesení z 18. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

B/ berie na vedomie 

správu o plnení uznesení z predchádzajúcich zasadnutí Obecného zastupiteľstva s pripomienkami 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 1/2025. 

 

Uznesenie č. 334/2025 

Hlasovanie: 
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Za: 9 Ing. Karol Bršták, Adriana Csíkel, Ing. Tihamér Gyarmati, Ladislav 

Kelko, Ing. Zuzana Kovácsová, Viktor Lábsky, Ing. Ján Majtán, 

MUDr. Attila Pecena, Ing. Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

4. Písomnosti týkajúce sa zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

 

Ing. T. Horváthová – všetci poslanci Obecného zastupiteľstva obdržali písomnosti týkajúce sa 

zasadnutia Obecného zastupiteľstva, ktoré sa prejednávali na jednotlivých zasadnutiach komisií, 

vrátane aj tých písomností, ktoré do termínu zasadnutia Obecného zastupiteľstva neboli 

prerokované na jednotlivých zasadnutiach komisií. 

Ing. T. Gyarmati – vznesol pripomienku, že nedostal podnet v samosprávnej veci – dožiadanie 

od Okresnej prokuratúry Komárno, a žiadal o vysvetlenie, čoho sa podnet týka. 

T. Hamran – informoval, že týka sa to žiadosti rodičov o zrušenie diferencovaných platieb za 

školský klub detí. Zároveň informoval, že prokuratúra žiada o predloženie návrhu všeobecne 

záväzného nariadenia, platného všeobecne záväzného nariadenia, prezenčnej listiny zo 

zasadnutia obecného zastupiteľstva, zápisnice zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, ako aj 

uznesenia o jeho schválení, ktorým bolo schválenie všeobecne záväzného nariadenia potvrdené. 

Všetky požadované dokumenty boli elektronicky zaslané dňa 24.06.2025 a v súčasnosti čakáme 

na odpoveď. Podľa vyjadrenia právnika obce sme v danej veci postupovali správne. Starosta obce 

poukázal na nekorektnosť situácie, keďže riaditeľka školy nebola vopred informovaná o podaní 

udania na prokuratúru v danej veci. 

Ing. J. Majtán – oplatilo sa zmeniť všeobecne záväzné nariadenie? 

Ing. Renáta Téglás Andóová – táto zmena bola naozaj potrebná, keďže ide o nemalé finančné 

prostriedky. Z dôvodu zvýšeného počtu detí museli zriadiť ďalšie oddelenie, čo si vyžaduje aj 

ďalšieho učiteľa. 

Ing. Ján Majtán – o akú sumu ide. 

T. Hamran – o plat jedného učiteľa. 

Ing. Ján Majtán – sťažoval sa iba jeden rodič? 

Ing. Renáta Téglás Andóová – potvrdila, že áno, ostatní rodičia podľa jej názoru situáciu 

pochopili. Poukázala, že ich podielové dane smerujú do Duloviec, a preto sa zamysleli nad tým, 

či je spravodlivé vyhovieť sťažnosti jedného rodiča na úkor miestnych obyvateľov, ktorých dane 

financujú tieto náklady. Bolo konštatované, že v prípade, ak sa prokuratúra nakoniec rozhodne, 

že obec postupovala nesprávne, situácia sa bude ďalej riešiť v súlade s jej stanoviskom. 

T. Hamran – sa spýtal, či má niekto otázky/pripomienky. Otázky ani pripomienky zo strany 

poslancov neboli. 

 

5. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Svätý Peter za II. polrok 

2025 
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Ing. T. Horváthová – informovala, že návrh bol spracovaný dňa 15.05.2025, vyvesený 

26.05.2025 a zaslaný poslancom. Následne sa spýtal, či majú poslanci nejaké pripomienky alebo 

doplnenie k predloženému návrhu. Otázky ani pripomienky zo strany poslancov neboli. 

 

T. Hamran prečítal navrhované uznesenie č. 4/2025. 

Navrhované uznesenie č. 4/2025 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

schvaľuje 

návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Svätý Peter na 2. polrok 2025 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 4/2025. 

 

Uznesenie č. 335/2025 

Hlasovanie: 

Za: 9 Ing. Karol Bršták, Adriana Csíkel, Ing. Tihamér Gyarmati, Ladislav 

Kelko, Ing. Zuzana Kovácsová, Viktor Lábsky, Ing. Ján Majtán, 

MUDr. Attila Pecena, Ing. Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

6. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce Svätý Peter k návrhu záverečného 

účtu za rok 2024 

 

Ing. T. Horváthová – odborné stanovisko bolo predmetom rokovania finanšnej komisie. Počas 

zasadnutia bola vznesená pripomienka k časti správy, ktorá uvádzala, že obec z celkového počtu 

11 programov bežného rozpočtu nezaznamenala očakávané plnenie len v jednom programe, a to 

v programe č. 7 – ŠPORT. Súčasne sa uvázdalo, že k prekročeniu 100 % schváleného rozpočtu 

nedošlo ani v jednom prípade. Na túto informáciu reagoval predseda komisie, Ing. T. Gyarmati 

otázkou: „Čo sme nedosiahli v programe 7 – ŠPORT?“ 

Ing. T. Horváthová – ásledne uviedla, že po podrobnom porovnaní textovej časti správy s 

tabuľkovými údajmi o plnení rozpočtu došlo pravdepodobne k neúmyselnej zámene medzi 

programom č. 7 – ŠPORT a programom č. 9 – Prostredie pre život. Tento druhý program je v 

tabuľkovom prehľade uvedený o dva riadky nižšie a jeho skutočné plnenie predstavovalo iba 

56,36 %. Podľa účtovných údajov za rok 2024 bol program č. 7 – ŠPORT naplnený v plnej výške 

100 %, čo zodpovedá aj údajom uvedeným v záverečnom účte. Na základe týchto zistení sa 

domnievame, že išlo o prehliadnutie pri spracovaní textu správy, teda o administratívnu chybu, 

nie o nesúlad v hospodárení. 

Ing. T. Gyarmati – berie na vedomie túto nepresnosť. Zároveň poukázal aj na ďalší detail v 

odbornom stanovisku hlavného kontrolóra, týkajúci sa bodu č. 10 – hodnotenia plnenia 

programov obce Svätý Peter. Podľa stanoviska je hodnotenie programov zatiaľ len na úrovni 

číselného vyhodnotenia, pričom chýba slovné hodnotenie zámerov a cieľov jednotlivých 

programov a podprogramov rozpočtu obce. Dôvodom je, že pri tvorbe rozpočtu na rok 2024 

neboli jasne stanovené zámery a ciele týchto programov a podprogramov. Zdôraznil, že sa touto 
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problematikou zaoberáme už niekoľko rokov a je načase včas a konkrétne sformulovať jasné 

zámery a ciele pre jednotlivé programy, aby bolo možné hodnotenie komplexnejšie a 

zmysluplnejšie. Navrhol, aby rozpočet na budúci rok bol zostavený s dôrazom na tento formát, 

pričom obecný úrad by mal stanoviť v jednotlivých kapitolách jasné ciele a merateľné 

ukazovatele. Komisie a obecné zastupiteľstvo by ich následne prerokovali a mohli doplniť podľa 

potreby. Finančná komisia preto navrhol obecnému zastupiteľstvu pripraviť rozpočet na rok 2026 

v programovej štruktúre vrátane jednotlivých cieľov a merateľných ukazovateľov, a to aj formou 

uznesenia. 

 

Ing. T. Gyarmati prečítal navrhované uznesenie. 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

žiada 

návrh na rozpočet obce na rok 2026 predložiť aj v programovej štruktúre s uvedením cieľov a 

merateľných ukazovateľov 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie. 

 

Uznesenie č. 336/2025 

Hlasovanie: 

Za: 8 Ing. Karol Bršták, Adriana Csíkel, Ing. Tihamér Gyarmati, Ladislav 

Kelko, Ing. Zuzana Kovácsová, Viktor Lábsky, MUDr. Attila 

Pecena, Ing. Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. Ján Majtán 

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

T. Hamran prečítal navrhované uznesenie č. 2/2025. 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

berie na vedomie 

odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu za rok 2024 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 2/2025. 

 

Uznesenie č. 337/2025 

Hlasovanie: 

Za: 9 Ing. Karol Bršták, Adriana Csíkel, Ing. Tihamér Gyarmati, Ladislav 

Kelko, Ing. Zuzana Kovácsová, Viktor Lábsky, Ing. Ján Majtán, 

MUDr. Attila Pecena, Ing. Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

7. Návrh záverečného účtu obce Svätý Peter za rok 2024 
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Starosta obce požiadal hlavnú účtovníčku obecného úradu, aby predniesla návrh záverečného 

účtu a oboznámila členov komisie s hlavnými údajmi a závermi. 

Ing. Jana Nemcsicsová – hospodárenie obce za rok 2024 skončilo prebytkom rozpočtu. Návrh 

záverečného účtu bol zverejnený na úradnej tabuli obce v zákonnej lehote (dňa 09.06.2025), k 

návrhu neboli doručené žiadne pripomienky – písomné ani ústne. Súčasťou predloženého 

materiálu bolo aj odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce, ktorý skonštatoval, že návrh bol 

vypracovaný v súlade so zákonom a odporučila jeho schválenie bez výhrad. 

Ing. T. Gyarmati – uviedol, že hospodárenie obce bolo pozitívne. Čerpanie z rezervného fondu v 

predchádzajúcom roku bolo vyššie, no v tomto roku bude možné do rezervného fondu vložiť 

približne rovnakú sumu. V tejto súvislosti sa spýtal, či je potrebné prijať uznesenie na jeho tvorbu. 

Ing. J. Nemcsicsová – tvorba rezervného fondu bude realizovaná na základe schváleného 

záverečného účtu, a preto samostatné uznesenie nie je potrebné. 

Ing. T. Gyarmati – ďalej konštatoval, že do záverečného účtu obce sú zahrnuté aj výsledky 

hospodárenia škôl a domova dôchodcov, keďže obec hospodárenie konsoliduje. Ako člen 

správnej rady domova dôchodcov informoval, že aj v tejto inštitúcii bolo dosiahnuté pozitívne 

hospodárenie vo výške 2.600,00 €. Informoval taktiež o zmene v správnej rade domova 

dôchodcov – p. Zsolt Hajabács sa vzdal členstva, namiesto neho bola menovaná Ing. Renáta 

Téglás Andóová. Ďalej upozornil na údaje v záverečnom účte na strane č. 13, kde sa nachádza 

prehľad neobežného majetku – prírastky. Z toho je zrejmé, že majetok obce vzrástol. Pri 

viacerých položkách je uvedené, že ide o nedokončené investície, konkrétne rekonštrukcia 

štadióna, osvetlenie futbalového ihriska v športovom areáli, detské ihrisko s hracími prvkami. 

Vyjadril presvedčenie, že tieto investície budú v roku 2025 dokončené. 

T. Hamran – doplnil, že fyzicky sú investície už ukončené, avšak obec zatiaľ neobdržala finančné 

prostriedky. 

 

T. Hamran prečítal navrhované uznesenie č. 3/2025. 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

schvaľuje 

celoročné hospodárenie obce Svätý Peter za rok 2024 bez výhrad 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 3/2025. 

 

Uznesenie č. 338/2025 

Hlasovanie: 

Za: 9 Ing. Karol Bršták, Adriana Csíkel, Ing. Tihamér Gyarmati, Ladislav 

Kelko, Ing. Zuzana Kovácsová, Viktor Lábsky, Ing. Ján Majtán, 

MUDr. Attila Pecena, Ing. Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

8. Čerpanie a plnenie rozpočtu obce k 31.03.2025 
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Ing. J. Nemcsicsová - informovala, že všetci prítomní obdržali materiál týkajúci sa čerpania a 

plnenia rozpočtu obce k 31. 03. 2025. Uviedla, že v príjmovej časti boli zaznamenané príjmy vo 

výške 1.116.803,19 € a výdavky vo výške 957.599,67 €, čo predstavuje kladný rozdiel vo výške 

159.203,52 €. Zároveň však upozornila, že v tejto sume sú zahrnuté aj dotácie vo výške 

127.702,01 €, ktoré boli obci poskytnuté formou preddavku a ešte neboli čerpané (+ príjmy za ŠJ 

1.514,00 €, z predaja majetku, pozemkov 1.055,00 €, združené prostriedky 3.598,49 €). Po ich 

odpočítaní možno konštatovať, že z vlastných zdrojov obec vykázala prebytok 25.334,02 €. 

Uvedený výsledok hospodárenia vznikol najmä z dôvodu, že niektoré výdavky ešte neboli 

zrealizované. V predloženom materiáli sú zároveň zohľadnené všetky zmeny rozpočtu, ktoré boli 

schválené na 16. a 17. zasadnutí obecného zastupiteľstva, ako aj rozpočtové opatrenie starostu. 

Toto opatrenie zahŕňa najmä: zmluvy o dotáciách a ich spolufinancovanie (kapitálové aj bežné 

výdavky), zapojenie finančných prostriedkov z predchádzajúceho roka, v oblasti bežných 

príjmov navýšenie o náhrady škody, a zároveň zníženie očakávaných príjmov, ktoré nemali 

reálne krytie – tento krok bol nevyhnutný na zabezpečenie vyrovnanosti rozpočtu. Na záver sa 

účtovníčka spýtala prítomných, či majú k materiálu ďalšie otázky. 

Ing. T. Gyarmati – na zasadnutí finančnej komisie zaznelo, že je nepríjemné, že sa už nachádzame 

na konci polroka, no stále sa pracuje len so štvrťročnou uzávierkou, čo predstavuje významný 

časový posun. Uviedol, že hoci k 31. 03. 2025 bol výsledok pozitívny, v súčasnosti (ku koncu 

júna) je obec finančne na nule, keďže viaceré investície boli realizované, ale finančné prostriedky 

zatiaľ neboli prijaté. V tejto súvislosti žiada formou interpelácie, aby po každej mesačnej 

účtovnej uzávierke bola aktuálna uzávierka zasielaná všetkým poslancom. Považuje za 

nevyhnutné mať jasný dôkaz – aktuálny stav rozpočtu na papieri. Účtovníčka disponuje 

zjednodušeným mesačným výstupom, ktorý by na tento účel postačoval. Zároveň navrhuje, aby 

na najbližšom zasadnutí obecného zastupiteľstva v auguste 2025 bola prerokovaná polročná 

uzávierka k 30. 06. 2025. 

Druhá pripomienka sa týka rozpočtového opatrenia starostu. Uviedol, že v jednom prípade bola 

realizovaná rozpočtová zmena nad rámec 20.000,00 € (ŠA; rekonštrukcia štadióna – FnPŠ vo 

výške 46.286,00 €), čo prekračuje kompetenciu starostu, stanovenú uznesením obecného 

zastupiteľstva. V zmysle tohto uznesenia má starosta oprávnenie presúvať finančné prostriedky 

do výšky 20.000,00 € v rámci jedného programu. Žiada, aby sa táto rozpočtová úprava opravila, 

a pripomenul, že na túto skutočnosť upozornila aj finančná komisia. Navrhuje túto otázku 

prekonzultovať s hlavnou kontrolórkou obce.  

Ing. J. Nemcsicsová – ide len o technickú otázku, ako sú tieto položky vykazované v rozpočte. 

Uviedla, že v bežnej praxi sa postupuje rovnakým spôsobom aj v iných obciach, a teda nejde o 

výnimočný alebo nesprávny postup. 

 

T. Hamran prečítal navrhované uznesenie č. 5/2025. 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

rozpočtové opatrenie vydané starostom obce k 31.03.2025 
Rozpočtové opatrenie starostu č. 1 k 31.03.2025 

 Príjmy Výdavky Prebytok/schodok 

hospodárenia 

Bežný rozpočet celkom 20 007.00 € 48 020,00 € -28 013,00 € 

Kapitálový rozpočet celkom 98 105,00 € 118 332,00 € -20 227,00 € 

Bežný a kapitálový rozpočet 118 112,00 € 166 352,00 € -48 240,00 € 
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Rozpočtové opatrenie starostu č. 1 k 31.03.2025 

 Príjmy Výdavky Prebytok/schodok 

hospodárenia 

Finančné operácie 48 240,00 € 0,00 € 48 240,00 € 

Celkový rozpočet 166 352,00 € 166 352,00 € 0,00 € 

 

B/ berie na vedomie 

čerpanie a plnenie rozpočtu obce k 31.03.2025 
Čerpanie a plnenie rozpočtu k 31.03.2025 

 Príjmy Výdavky Prebytok/schodok 

hospodárenia 

Bežný rozpočet celkom 960 625,15 € 800 649,31 € 159 975,84 € 

Kapitálový rozpočet celkom 4 653,49 € 136 637 ,87 € -131 984,38 € 

Bežný a kapitálový rozpočet 965 278,64 € 937 287,18 € 27 991,46 € 

Finančné operácie 151 524,55 € 20 312,49 € 131 212,06 € 

Celkový rozpočet 1 116 803,19 € 957 599,67 € 159 203,52 € 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 5/2025. 

 

Uznesenie č. 339/2025 

Hlasovanie: 

Za: 8 Ing. Karol Bršták, Adriana Csíkel, Ing. Tihamér Gyarmati, Ladislav 

Kelko, Ing. Zuzana Kovácsová, Viktor Lábsky, MUDr. Attila 

Pecena, Ing. Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 1 Ing. Ján Majtán (mimo miestnosti) 

 

Ing. T. Gyarmati navrhol, aby sa vzhľadom na neprítomnosť právnika obce presunulo rokovanie 

k bodu č. 11 programu. Ostatní prítomní členovia zastupiteľstva s návrhom súhlasili. 

 

9. Majetkoprávne záležitosti obce, schvaľovanie zámerov o prevode nehnuteľnosti. 

 

T. Hamran prečítal navrhované uznesenie č. 13/2025. 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

v súlade s ustanoveniami § 9a, ods. 9, písm. c) zákona NR SR 138/1991 Zb. v znení neskorších 

predpisov prenájom nehnuteľnosti v k. ú. Svätý Peter pre firmu Agroekospol s.r.o., Dulovská 

cesta 15, Svätý Peter, za cenu 0,50 €/m2. 

Identifikácia nehnuteľnosti: 

k.ú. Svätý Peter, LV č. 4956 

- parc. reg. „C“ č. 6771, ostatná plocha, výmera 51 m2,  

- parc. reg. „C“ č. 6745/2, zastavaná plocha a nádvorie, výmera 891 m2, 

- parc. reg. „C“ č. 6756/2, zastavaná plocha a nádvorie, výmera 522 m2, 

- parc. reg. „C“ č. 6703, ostatná plocha, výmera 135 m2,  

- parc.reg. „C“  č. 6704, zastavaná plocha a nádvorie, výmera 518 m2, 

- parc. reg. „C“ č. 6705, zastavaná plocha a nádvorie, výmera 806 m2, 
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- parc. reg. „C“ č. 6706, ostatná plocha, výmera 18 m2,  

k. ú. Svätý Peter, LV č. 1582  

- parc. reg. „C“ č. 1/21, zastavaná plocha a nádvorie, výmera 160 m2, 

v podiele obce 1/1 k celku. 

B/ odôvodnenie 

osobitného zreteľa podľa ustanovenia § 9a, ods. 9, písm. c) zákona NR SR č. 138/1991 Zb. 

v znení neskorších predpisov zdôvodňujeme tým, že žiadateľ nehnuteľného majetku je 

vlastníkom susediacej parcely, vlastníkom veci, nachádzajúcej sa na prenajímanom majetku obce 

alebo je dlhodobým užívateľom prenajímaného majetku obce, ak s ohľadom na okolnosti prípadu 

by nájom obce priamym prenájmom alebo obchodnou verejnou súťažou pôsobil 

kontraproduktívne. 

Zámer bol schválený dňa 23.04.2025 uznesením č. 310/2025 a zverejnený na úradnej tabuli obce 

dňa 21.05.2025. 

C/ vyhlasuje 

že prenájom bol schválený 3/5 väčšinou všetkých poslancov v súlade s ustanoveniami zákona 

NR SR 138/1991 Zb. 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 13/2025. 

 

Uznesenie č. 340/2025 

Hlasovanie: 

Za: 7 Ing. Karol Bršták, Adriana Csíkel, Ladislav Kelko, Ing. Zuzana 

Kovácsová, Viktor Lábsky, MUDr. Attila Pecena, Ing. Renáta 

Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 2 Ing. Tihamér Gyarmati (mimo miestnosti), Ing. Ján Majtán (mimo 

miestnosti) 

 

T. Hamran prečítal navrhované uznesenie č. 14/2025. 

A/ schvaľuje 

v súlade s ustanoveniami § 9a, ods. 8, písm. e) zákona NR SR 138/1991 Zb. v znení neskorších 

predpisov prevod nehnuteľnosti v k. ú. Svätý Peter pre Tarnai Jozef a manž. Zdenka, Malá 

3514/21, Hurbanovo, za cenu vo výške 5,00 €/m2. 

Identifikácia nehnuteľnosti: 

k.ú. Svätý Peter, parc. reg. „C“ č. 6422 vo výmere 406 m2, druh pozemku záhrada, v podiele obce 

1/1 k celku. 

B/ odôvodnenie:  

osobitného zreteľa podľa ustanovenia § 9a, ods. 8, písm. e) zákona NR SR č.138/1991 Zb. v znení 

neskorších predpisov zdôvodňujeme tým, že pozemok sa nachádza v extraviláne obce 

a vysporiadanie pozemku je vo verejnom záujme. Jedná sa o prevod pozemku obce s malou 

výmerou vlastníkovi susediacej parcely, a prevod majetku obce priamym predajom alebo 

obchodnou verejnou súťažou by spôsobil kontraproduktívne. 
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Zámer bol schválený dňa 23.04.2025 uznesením č. 312/2025 a zverejnený na úradnej tabuli obce 

dňa 21.05.2025. 

C/ vyhlasuje 

že prevod bol schválený 3/5 väčšinou všetkých poslancov v súlade s ustanoveniami zákona NR 

SR 138/1991 Zb. 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 14/2025. 

 

Uznesenie č. 341/2025 

Hlasovanie: 

Za: 7 Ing. Karol Bršták, Adriana Csíkel, Ladislav Kelko, Ing. Zuzana 

Kovácsová, Viktor Lábsky, MUDr. Attila Pecena, Ing. Renáta 

Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 2 Ing. Tihamér Gyarmati (mimo miestnosti), Ing. Ján Majtán (mimo 

miestnosti) 

 

10. Informácie zo zasadnutí jednotlivých komisií a dopady na rozpočet obce 

 

Komisia výstavby, územného rozvoja obce a životného prostredia 

Ing. Zuzana Kovácsová, predsedkyňa komisie informovala o jednotlivých bodoch komisie. 

 

Ing. T. Horváthová prečítala navrhované uznesenie č. 6/2025. 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

schvaľuje 

aby menovaní: 

Viktória Tauber, Moča 156, Moča 

Koloman Jakab, Svätý Peter 

Szalayová Alžbeta, Dlhá 997/37, Svätý Peter 

Liana Hegedűs, Poľná 1207/5D, Svätý Peter 

boli vedení v evidencii žiadostí o pridelenie obecných nájomných bytov do konca roka 2025 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 6/2025. 

 

Uznesenie č. 342/2025 

Hlasovanie: 

Za: 7 Ing. Karol Bršták, Adriana Csíkel, Ladislav Kelko, Ing. Zuzana 

Kovácsová, Viktor Lábsky, MUDr. Attila Pecena, Ing. Renáta 

Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 2 Ing. Tihamér Gyarmati (mimo miestnosti), Ing. Ján Majtán (mimo 

miestnosti) 
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Ing. T. Horváthová prečítala navrhované uznesenie č. 7/2025. 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

berie na vedomie 

výpoveď zmluvy o nájme obecného bytu na adrese Široká 1232/50A, Svätý Peter zo dňa 

15.05.2025 nájomcom Mária Pásztorová, Široká 1232/50A, Svätý Peter ku dňu 30.06.2025 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 7/2025. 

 

Uznesenie č. 343/2025 

Hlasovanie: 

Za: 7 Adriana Csíkel, Ing. Tihamér Gyarmati, Ladislav Kelko, Ing. 

Zuzana Kovácsová, Viktor Lábsky, MUDr. Attila Pecena, Ing. 

Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 2 Ing. Karol Bršťák (mimo miestnosti), Ing. Ján Majtán (mimo 

miestnosti) 

 

Ing. T. Horváthová prečítala navrhované uznesenie č. 8/2025. 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

súhlasí 

s preobsadením nájomného obecného bytu na adrese Široká 1232/50A, Svätý Peter nájomcom 

Viktória Tauber, Moča 156, Moča od 01.07.2025 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 8/2025. 

 

Uznesenie č. 344/2025 

Hlasovanie: 

Za: 8 Ing. Tihamér Gyarmati, Adriana Csíkel, Ladislav Kelko, Ing. 

Zuzana Kovácsová, Viktor Lábsky, Ing. Ján Majtán, MUDr. Attila 

Pecena, Ing. Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 1 Ing. Karol Bršťák (mimo miestnosti) 

 

Ing. T. Horváthová prečítala navrhované uznesenie č. 9/2025. 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

berie na vedomie 

výpoveď zmluvy o nájme obecného bytu na adrese Mierová 113/1B, Svätý Peter zo dňa 

28.05.2025 nájomcom Nikoleta Kolarovská, Cintorínska 594/15, Svätý Peter ku dňu 

31.08.2025 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 9/2025. 
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Uznesenie č. 345/2025 

Hlasovanie: 

Za: 8 Ing. Tihamér Gyarmati, Adriana Csíkel, Ladislav Kelko, Ing. 

Zuzana Kovácsová, Viktor Lábsky, Ing. Ján Majtán, MUDr. Attila 

Pecena, Ing. Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 1 Ing. Karol Bršťák (mimo miestnosti) 

 

Ing. T. Horváthová prečítala navrhované uznesenie č. 10/2025. 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

súhlasí 

s preobsadením nájomného obecného bytu na adrese Mierová 113/1B, Svätý Peter nájomcom 

Ladislav Molnár, Krátka 102/3, Svätý Peter od 01.09.2025 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 10/2025. 

 

Uznesenie č. 346/2025 

Hlasovanie: 

Za: 8 Ing. Tihamér Gyarmati, Adriana Csíkel, Ladislav Kelko, Ing. 

Zuzana Kovácsová, Viktor Lábsky, Ing. Ján Majtán, MUDr. Attila 

Pecena, Ing. Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 1 Ing. Karol Bršťák (mimo miestnosti) 

 

Ing. T. Horváthová prečítala navrhované uznesenie č. 24/2025. 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje zámer 

v súlade s ustanoveniami § 9a, ods. 8, písm. e) zákona NR SR 138/1991 Zb. v znení neskorších 

predpisov zámeny nehnuteľností v k. ú. Svätý Peter pre Csaba Csanádi, Dolná 18/36, Svätý 

Peter s finančným vyrovnaním zo strany žiadateľa a  to: 210 m2 x 8,71 € = 1.830,00 € 

Identifikácia nehnuteľnosti: 

k. ú. Svätý Peter, novovytvorená parcela na základe geometrického plánu č. 44538359-340-2024, 

vyhotoveného VattiGEO, Povodňova 529, Zlatná na Ostrove, parc. reg. „C“ č. 442/4 o výmere 

309 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, v podiele obce 1/1, ocenené na základe 

znaleckého pozemku číslo 55/2025 vypracovaného Ing. Imrichom Mészárosom, Dlhá 309/25, 

Kolárovo 

za nehnuteľnosť na základe geometrického plánu č. 44538359-340-2024, vyhotoveného 

VattiGEO, Povodňova 529, Zlatná na Ostrove, parc. reg. „C“ č. 440/2 o výmere 59 m2, druh 

pozemku záhrada, parc. reg. „C“ č. 441/2 o výmere 40 m2 druh pozemku záhrada, v podiele 

Csabu Csanádiho 1/1, ocenené na základe znaleckého pozemku číslo 55/2025 vypracovaného 

Ing. Imrichom Mészárosom, Dlhá 309/25, Kolárovo 

B/ odôvodnenie 
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osobitného zreteľa podľa ustanovenia § 9a, ods. 8, písm. e) zákona NR SR č.138/1991 Zb. v znení 

neskorších predpisov zdôvodňujeme tým, že pozemok sa nachádza v intraviláne obce 

a vysporiadanie pozemku je vo verejnom záujme. Jedná sa o prevod pozemku obce s malou 

výmerou vlastníkovi susediacej parcely, a prevod majetku obce priamym predajom alebo 

obchodnou verejnou súťažou by spôsobil kontraproduktívne. 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 24/2025. 

 

Uznesenie č. 347/2025 

Hlasovanie: 

Za: 9 Ing. Karol Bršták, Adriana Csíkel, Ing. Tihamér Gyarmati, Ladislav 

Kelko, Ing. Zuzana Kovácsová, Viktor Lábsky, Ing. Ján Majtán, 

MUDr. Attila Pecena, Ing. Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Ing. T. Horváthová prečítala navrhované uznesenie č. 25/2025. 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje zámer 

v súlade s ustanoveniami § 9a, ods. 8, písm. e) zákona NR SR 138/1991 Zb. v znení neskorších 

predpisov na prevod nehnuteľnosti v k. ú. Svätý Peter pre Margitu Hengeričovú, Hlavná 273/9, 

Svätý Peter za cenu 6,72 €/m2 a so zriadením vecného bremena práva údržby a rekonštrukcie 

inžinierskych sietí, práva prechodu pešo aj s malými mechanizmami v prospech obce Svätý Peter. 

Identifikácia nehnuteľnosti: 

k.ú. Svätý Peter, parc. reg. „E“ č. 467 o výmere 255 m2, druh pozemku ostatná plocha, v podiele 

obce 1/1, ocenené na základe znaleckého pozemku číslo 196/2025 vypracovaného Ing. Tiborom 

Szabóom, Komáromi Kacza 32, Komárno. 

B/ odôvodnenie 

osobitného zreteľa podľa ustanovenia § 9a, ods. 8, písm. e) zákona NR SR č.138/1991 Zb. v znení 

neskorších predpisov zdôvodňujeme tým, že pozemok sa nachádza v intraviláne obce 

a vysporiadanie pozemku je vo verejnom záujme. Jedná sa o prevod pozemku obce s malou 

výmerou vlastníkovi susediacej parcely, a prevod majetku obce priamym predajom alebo 

obchodnou verejnou súťažou by spôsobil kontraproduktívne. 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 25/2025. 

 

Uznesenie č. 348/2025 

Hlasovanie: 

Za: 9 Ing. Karol Bršták, Adriana Csíkel, Ing. Tihamér Gyarmati, Ladislav 

Kelko, Ing. Zuzana Kovácsová, Viktor Lábsky, Ing. Ján Majtán, 

MUDr. Attila Pecena, Ing. Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
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Nehlasovali: 0  

 

Ing. T. Horváthová prečítala navrhované uznesenie č. 26/2025. 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

schvaľuje 

v súlade s ustanoveniami § 11, ods. 4, písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v 

znení neskorších predpisov zrušenie predkupného práva pre Jána Tkáčika, nar. 20.11.1979, trvale 

bytom Hurbanovská cesta 786/1, Svätý Peter, zapísaného na LV č. 4088, k. ú. Svätý Peter pod V 

– 1788/2010, v prospech obce Svätý Peter, Hlavná 2, Svätý Peter, IČO: 00306436 na pozemok 

parc. reg. „C“ č. 2071/102 druh pozemku orná pôda vo výmere 1342 m2. Poplatky spojené s 

návrhom Zmluvy o zrušení predkupného práva na vklad do katastra nehnuteľností hradí kupujúci 

z predkupného práva. 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 26/2025. 

 

Uznesenie č. 349/2025 

Hlasovanie: 

Za: 9 Ing. Karol Bršták, Adriana Csíkel, Ing. Tihamér Gyarmati, Ladislav 

Kelko, Ing. Zuzana Kovácsová, Viktor Lábsky, Ing. Ján Majtán, 

MUDr. Attila Pecena, Ing. Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Ing. T. Horváthová prečítala navrhované uznesenie č. 27/2025. 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje zámer 

v súlade s ustanoveniami § 9a, ods. 8, písm. e) zákona NR SR 138/1991 Zb. v znení neskorších 

predpisov zámeny nehnuteľnosti v k. ú. Svätý Peter pre Ján Cseledi a manž. Margita, Široká 

471/25, Svätý Peter s finančným vyrovnaním a to: 22 m2 x 8,71 € = 192,00 € 

Identifikácia nehnuteľnosti: 

k. ú. Svätý Peter, parc. reg. „C“ č. 877/6 o výmere 7 m2 druh pozemku záhrada 

za nehnuteľnosť parc. reg. „C“ č. 837/2 o výmere 17 m2, druh pozemku zastavaná plocha a 

nádvorie, parc. č. 878/8 vo výmere 12 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie 

B/ odôvodnenie 

osobitného zreteľa podľa ustanovenia § 9a, ods. 8, písm. e) zákona NR SR č.138/1991 Zb. v znení 

neskorších predpisov zdôvodňujeme tým, že pozemok sa nachádza v intraviláne obce 

a vysporiadanie pozemku je vo verejnom záujme. Jedná sa o prevod pozemku obce s malou 

výmerou vlastníkovi susediacej parcely, a prevod majetku obce priamym predajom alebo 

obchodnou verejnou súťažou by spôsobil kontraproduktívne. 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 27/2025. 

 

Uznesenie č. 350/2025 

Hlasovanie: 
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Za: 9 Ing. Karol Bršták, Adriana Csíkel, Ing. Tihamér Gyarmati, Ladislav 

Kelko, Ing. Zuzana Kovácsová, Viktor Lábsky, Ing. Ján Majtán, 

MUDr. Attila Pecena, Ing. Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

K navrhovanému uzneseniu č. 28/2025 mala pripomienku Ing. T. Horváthová, ktorá navrhla, aby 

sa predmetné výdavky financovali z príjmov z predaja dreva. 

 

T. Hamran prečítal navrhované uznesenie č. 28/2025.  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

vypracovanie a podanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok firmou Corvin Consulting, 

s.r.o., A. Sipossa 1234/31, Šahy: „Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie v oblasti 

športu v roku 2025 číslo F-2025-DOT03“ 

B/ schvaľuje 

vyplatenie sumy 1.230,00 € s DPH nasledovne: 

- 615,00 € s DPH z rozpočtu obce v roku 2025 

- 615,00 € s DPH z rozpočtu základných škôl 

C/ schvaľuje v prípade úspešnej realizácie projektu 

vyplatenie sumy vo výške 738,00 s DPH na financovanie výdavkov spojených s verejným 

obstarávaním 

D/ schvaľuje v prípade úspešného schválenia žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

vyplatenie odmeny pre manažment vo výške 4 % zo schválenej dotácie, a to za vyúčtovanie a 

administráciu predmetného projektu 

E/ schvaľuje 

financovanie z výnosov z predaja dreva 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 28/2025. 

 

Uznesenie č. 351/2025 

Hlasovanie: 

Za: 9 Ing. Karol Bršták, Adriana Csíkel, Ing. Tihamér Gyarmati, Ladislav 

Kelko, Ing. Zuzana Kovácsová, Viktor Lábsky, Ing. Ján Majtán, 

MUDr. Attila Pecena, Ing. Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Poľnohospodárska komisia 

Viktor Lábsky, predseda komisie informoval o jednotlivých bodoch komisie. 

 

Ing. T. Horváthová prečítala navrhované uznesenie č. 15/2025.  
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Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje zámer 

v súlade s ustanoveniami § 9a, ods. 8, písm. e) zákona NR SR 138/1991 Zb. v znení neskorších 

predpisov na prevod nehnuteľnosti v k. ú. Svätý Peter pre Knapp Rita, Kostolná 1633/2, 

Hurbanovo za cenu vo výške 5,00 €/m2. 

Identifikácia nehnuteľnosti: 

k.ú. Svätý Peter, novovytvorená parc. reg. „C“ č. 6284/2 vo výmere 191 m2, druh pozemku 

záhrada, na základe geometrického plánu č. 35049251-75/2025 zo dňa 13.05.2025, vyhotoveného 

Fülöp Zoltánom, Vnútorná okružná 176/11, Komárno v podiele obce 1/1 k celku. 

B/ odôvodnenie 

osobitného zreteľa podľa ustanovenia § 9a, ods. 8, písm. e) zákona NR SR č. 138/1991 Zb. 

v znení neskorších predpisov zdôvodňujeme tým, že pozemok sa nachádza v extraviláne obce 

a vysporiadanie pozemku je vo verejnom záujme. Jedná sa o prevod pozemku obce s malou 

výmerou vlastníkovi susediacej parcely, a prevod majetku obce priamym predajom alebo 

obchodnou verejnou súťažou by spôsobil kontraproduktívne. 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 15/2025. 

 

Uznesenie č. 352/2025 

Hlasovanie: 

Za: 9 Ing. Karol Bršták, Adriana Csíkel, Ing. Tihamér Gyarmati, Ladislav 

Kelko, Ing. Zuzana Kovácsová, Viktor Lábsky, Ing. Ján Majtán, 

MUDr. Attila Pecena, Ing. Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Ing. T. Gyarmati – pripomienkoval, že je načase aktualizovať cenník na predaj a prenájom 

pozemkov, keďže obec tým prichádza o značné finančné prostriedky. 

 

Ing. T. Horváthová prečítala navrhované uznesenie č. 16/2025.  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje zámer 

v súlade s ustanoveniami § 9a, ods. 9, písm. c) zákona NR SR 138/1991 Zb. v znení neskorších 

predpisov na prenájom nehnuteľnosti v k. ú. Svätý Peter pre Knapp Rita, Kostolná 1633/2, 

Hurbanovo za cenu vo výške 0,50 €/m2. 

Identifikácia nehnuteľnosti: 

k.ú. Svätý Peter, parc. reg. „C“ č. 6287 vo výmere 460 m2, druh pozemku záhrada v podiele obce 

1/1 k celku. 

B/ odôvodnenie 

osobitného zreteľa podľa ustanovenia § 9a, ods. 9, písm. c) zákona NR SR č. 138/1991 Zb. 

v znení neskorších predpisov zdôvodňujeme tým, že žiadateľ nehnuteľného majetku je 

vlastníkom susediacej parcely, vlastníkom veci, nachádzajúcej sa na prenajímanom majetku obce 

alebo je dlhodobým užívateľom prenajímaného majetku obce, ak s ohľadom na okolnosti prípadu 
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by nájom obce priamym prenájmom alebo obchodnou verejnou súťažou pôsobil 

kontraproduktívne. 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 16/2025. 

 

Uznesenie č. 353/2025 

Hlasovanie: 

Za: 9 Ing. Karol Bršták, Adriana Csíkel, Ing. Tihamér Gyarmati, Ladislav 

Kelko, Ing. Zuzana Kovácsová, Viktor Lábsky, Ing. Ján Majtán, 

MUDr. Attila Pecena, Ing. Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Ing. T. Horváthová prečítala navrhované uznesenie č. 17/2025.  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje zámer 

v súlade s ustanoveniami § 9a, ods. 8, písm. e) zákona NR SR 138/1991 Zb. v znení neskorších 

predpisov na prevod nehnuteľnosti v k. ú. Svätý Peter pre Žaneta Kolenová, Široká 1232/50C, 

Svätý Peter za cenu vo výške 5,00 €/m2. 

Identifikácia nehnuteľnosti: 

k.ú. Svätý Peter, novovytvorená parc. reg. „C“ č. 6284/1 vo výmere 191 m2, druh pozemku 

záhrada, na základe geometrického plánu č. 35049251-75/2025 zo dňa 13.05.2025, vyhotoveného 

Fülöp Zoltánom, Vnútorná okružná č. 176/11, Komárno v podiele obce 1/1 k celku. 

B/ odôvodnenie 

osobitného zreteľa podľa ustanovenia § 9a, ods. 8, písm. e) zákona NR SR č. 138/1991 Zb. 

v znení neskorších predpisov zdôvodňujeme tým, že pozemok sa nachádza v extraviláne obce 

a vysporiadanie pozemku je vo verejnom záujme. Jedná sa o prevod pozemku obce s malou 

výmerou vlastníkovi susediacej parcely, a prevod majetku obce priamym predajom alebo 

obchodnou verejnou súťažou by spôsobil kontraproduktívne. 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 17/2025. 

 

Uznesenie č. 354/2025 

Hlasovanie: 

Za: 9 Ing. Karol Bršták, Adriana Csíkel, Ing. Tihamér Gyarmati, Ladislav 

Kelko, Ing. Zuzana Kovácsová, Viktor Lábsky, Ing. Ján Majtán, 

MUDr. Attila Pecena, Ing. Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Poznámka: o 18:45 hod. na zasadnutie sa dostavil právnik obce, JUDr. Ivan Katona. 

 

Ing. T. Horváthová prečítala navrhované uznesenie č. 18/2025.  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
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A/ schvaľuje zámer 

v súlade s ustanoveniami § 9a, ods. 9, písm. c) zákona NR SR 138/1991 Zb. v znení neskorších 

predpisov na prenájom nehnuteľnosti v k. ú. Svätý Peter pre Štefan Janetka, Senická 178/1, 

Patince za cenu 0,50 €/m2. 

Identifikácia nehnuteľnosti: 

k.ú. Svätý Peter, LV č. 4956 

-  parc. reg. „C“ č. 6250, vinica, výmera 539 m2,  

-  parc. reg. „C“ č. 6251, zastavaná plocha a nádvorie, výmera 57 m2,  

v podiele obce 1/1 k celku. 

B/ odôvodnenie 

osobitného zreteľa podľa ustanovenia § 9a, ods. 9, písm. c) zákona NR SR č. 138/1991 Zb. 

v znení neskorších predpisov zdôvodňujeme tým, že žiadateľ nehnuteľného majetku je 

vlastníkom susediacej parcely, vlastníkom veci, nachádzajúcej sa na prenajímanom majetku obce 

alebo je dlhodobým užívateľom prenajímaného majetku obce, ak s ohľadom na okolnosti prípadu 

by nájom obce priamym prenájmom alebo obchodnou verejnou súťažou pôsobil 

kontraproduktívne. 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 18/2025. 

 

Uznesenie č. 355/2025 

Hlasovanie: 

Za: 9 Ing. Karol Bršták, Adriana Csíkel, Ing. Tihamér Gyarmati, Ladislav 

Kelko, Ing. Zuzana Kovácsová, Viktor Lábsky, Ing. Ján Majtán, 

MUDr. Attila Pecena, Ing. Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

11. Informácia o finančnom vyhodnotení prevádzky kanalizácie a čističky odpadových 

vôd v obci Svätý Peter za rok 2024 spoločnosťou RVS GROUP SLOVENSKO, a.s.; 

predĺženie platnosti koncesnej zmluvy o zabezpečení prevádzky, údržby a opráv 

vodohospodárskej infraštruktúry so spoločnosťou RVS GROUP SLOVENSKO, 

a.s.; financovanie výmeny membrán na čiastiarni odpadových vôd 

 

Starosta obce privítal právnika obce a predstavil ho prítomným poslancom. Zdôraznil, že obec 

má veľmi dobrý vzťah s advokátskou kanceláriou, ktorá reaguje promptne na všetky naše otázky. 

Teší nás, že právnik sa môže zúčastniť zasadnutia aj osobne. V súčasnosti je potrebné riešiť 

problematiku kanalizácie a čističky odpadových vôd. Starosta následne vyzval prítomných, aby 

kládli prípadné otázky týkajúce sa uvedených tém alebo iných záležitostí. 

Ing. T. Gyarmati predstavil situáciu týkajúcu sa prenájmu obecnej pôdy, ktorá je aktuálne 

prenajatá poľnohospodárskym podnikateľom približne 15 rokov. Platnosť zmlúv končí v roku 

2026, a preto je nevyhnutné ich prehodnotiť a upraviť. Obec má záujem uprednostniť miestnych 

poľnohospodárov pred veľkými externými podnikateľmi a zároveň chce dať príležitosť novým 

záujemcom namiesto dlhodobých nájomcov, ktorí ukončujú svoju činnosť alebo odchádzajú do 

dôchodku. Je potrebné viesť rozhovory s nájomcami o ich budúcich plánoch a upraviť výmery 
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prenajímaných pozemkov podľa aktuálnych potrieb. Ceny za prenájom by mali byť zvýšené na 

úroveň trhových cien, keďže doterajšie zmluvy reflektovali iba mieru inflácie. Ďalej bola 

zdôraznená otázka dane z pozemkov – doterajšie nájomné zmluvy túto povinnosť nezahŕňali, 

avšak obec je oprávnená túto daň vyberať. Preto je potrebné, aby bola povinnosť platenia dane z 

pozemkov zahrnutá v nových nájomných zmluvách. 

Ing. T. Gyarmati - sa spýtal právnika, aké je jeho stanovisko k tejto otázke. 

T. Hamran – sa spýtal, či v súčasnosti stále platí povinnosť vyhlasovať súťaž pri nástupe nového 

nájomcu, keďže v minulosti to tak bolo. 

JUDr. I. Katona – uviedol, že vlastník pozemku má právo rozhodnúť, komu pozemok prenajme, 

za akú cenu a za akých podmienok. Táto problematika je aktuálna na viacerých miestach. 

Prenájmy sa realizujú na základe osobitného zreteľa, nie prostredníctvom aukcií alebo súťažných 

konaní. Zároveň upozornil, že stanoviť podmienku, aby mohol nájomca byť výlučne obyvateľ 

konkrétnej obce (napríklad Svätý Peter), by už predstavovalo diskrimináciu. Ďalej doplnil, že 

podľa platnej legislatívy sa za prenájom obecných pozemkov nevyberá daň z pozemkov, preto 

by táto daň nemala byť súčasťou nájomného. Namiesto toho navrhol stanoviť vyššiu cenu za 

prenájom, ktorá by lepšie reflektovala reálnu hodnotu pozemkov. 

Ing. T. Gyarmati – doteraz sa pri stanovovaní cien prenájmu vychádzalo z priemernej ceny podľa 

bonity pozemkov. Položil otázku, či je možné cenu presne určiť podľa kvality pozemkov. 

V. Lábsky – neexistuje parcela, ktorá by bola jednoznačne definovaná ako veľmi dobrá alebo 

veľmi zlá, pretože všetky parcely obsahujú zmiešané časti, napríklad pieskovú pôdu, čo 

znemožňuje presné určenie ceny len na základe kvality. 

Ing. T. Gyarmati – požiadal formou interpelácie o vypracovanie zoznamu prenajímateľov 

poľnohospodárskych pozemkov vrátane výmery, presného vyznačenia parciel, mapy ich 

umiestnenia a kópie zmlúv s nájomcami (link). 

Ing. J. Majtán – navrhol, aby o cenách prenájmu rozhodovala finančná komisia, pričom návrh by 

mala predkladať poľnohospodárska komisia. 

Ing. T. Gyarmati – doplnil, že obecný úrad by mal pripraviť návrh cien, poľnohospodárska 

komisia by ho mohla odborne pripomienkovať, finančná komisia posúdiť z hľadiska financií a 

konečné rozhodnutie by malo byť na obecnom zastupiteľstve. 

Ing. J. Nemcsicsová – existuje nejaký limit alebo maximálna výška nájomného za 

poľnohospodárske pozemky? 

JUDr. I. Katona – limit nie je stanovený. Výška nájomného je vecou dohody medzi nájomcom a 

prenajímateľom. Podľa aktuálneho znenia zákona obec nie je povinná prenajať pozemok tomu 

istému nájomcovi a za všeobecnú cenu. Všeobecná cena nájmu je zverejnená na úradnej tabuli 

okresného úradu, ktorý zhromažďuje všetky zmluvy vo svojom okrese a stanovuje priemernú 

cenu pre orientačné účely. Ďalej vysvetlil, že podľa zákona č. 504/2003 o nájme bola v minulosti 

upravená otázka prednostného práva nájomcu, ktorý plne dodržiaval zmluvné podmienky, a ak 

sa nedohodli na cene, platila všeobecná cena – táto úprava bola z legislatívy vypustená. Niektoré 

obce stále majú v zmluvách takéto ustanovenia, čo môže spôsobovať komplikácie. Na záver 

požiadal o zaslanie zmlúv obce na kontrolu, aby sa overilo, či sú obecné zmluvy viazané takýmito 

ustanoveniami. Ak takéto ustanovenia v zmluvách nie sú, obec nie je ničím viazaná. 

Adriana Csíkel – aké sú priemerné ceny pozemkov v okolí? 

JUDr. I. Katona – uviedol príklady z iných obcí a miest. Spomenul obec, kde do prenájmu dali 

približne 600 ha pôdy bez presného určenia, komu bude prenajatá. Do prenájmu tak prišli 

záujemcovia z Dánska, ktorí pozemky prevzali za cenu 400,00 € za hektár. Ďalej uviedol príklad 
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mesta, kde boli upozornení na možnosť príchodu zahraničných záujemcov z Dánska, avšak 

upozornenia nebolo dostatočné a nájom bol nakoniec zrušený. V súčasnosti sa v tomto meste 

prenájom pozemkov pohybuje okolo 180,00 €, pričom cena závisí od kvality, rozmeru a 

umiestnenia pozemkov. Pre ilustráciu uviedol aj obec Andovce, kde je cena nájmu približne 

150,00 € za hektár. 

 

T. Hamran uviedol, že ďalšou dôležitou otázkou, ktorou sa je potrebné zaoberať, je problematika 

kanalizácie a čističky odpadových vôd. 

T. Hamran - informoval, že máme k dispozícii cenovú ponuku na výmenu membrán 

(predpokladaný výdavok je približne 150.000,00 €); informoval o predĺžení koncesnej zmluvy 

do 31.12.2025. Obec obdržala zmluvu, podľa ktorej by spoločnosť RVS GROUP SLOVENSKO, 

a.s. prevádzkovala nielen kanalizáciu, ale aj vodovod. 

Ing. T. Gyarmati – informoval, že obec vystavila spoločnosti faktúru za spotrebu elektrickej 

energie vo výške 37.821,04 €. Spoločnosť RVS GROUP SLOVENSKO, a.s. nás vystrašila 

hrozbou vypovedania koncesnej zmluvy, no napokon svoj zámer stiahli. Finančná komisia 

navrhol obecnému zastupiteľstvu predĺžiť koncesnú zmluvu so spoločnosťou RVS GROUP 

SLOVENSKO, a.s. do 31.12.2025. K 31.12.2024 majú evidovanú stratu vo výške približne 

7.088,35 €, sú však ochotní podieľať sa na celkovej strate, a to maximálne do výšky 15.000 €. 

Zvyšný rozdiel medzi fakturovanou sumou (37.821,04 €) a akceptovanou stratou (15.000,00 €-

7.088,35 € = 7.911,65 €), teda 29.909,39 € bude musieť obec znášať. Nie je vylúčené, aby obec 

pristúpila k odpusteniu straty vo výške 29.909,39 €, avšak za podmienky, že spoločnosť RVS 

GROUP SLOVENSKO, a.s. poskytne záruku (garanciu), že bude aj naďalej prevádzkovať 

kanalizáciu a zodpovedne zabezpečí fungovanie systému do ďalšieho dohodnutého obdobia. 

Upozornil, že výška straty za rok 2025 je v súčasnosti neznáma, čo znemožňuje zodpovedne 

rozhodnúť o ďalších krokoch. Z tohto dôvodu navrhol pozvať právnika na zasadnutie obecného 

zastupiteľstva, aby sa konzultovali zmluvné a právne otázky týkajúce sa ďalšej prevádzky 

kanalizácie, výmeny membrán, a prípadného odpustenia straty spoločnosti RVS GROUP 

SLOVENSKO, a.s. Obec má záujem uzatvoriť so spoločnosťou RVS GROUP SLOVENSKO, 

a.s. dlhodobú koncesnú zmluvu, ktorá by zabezpečila stabilnú a spoľahlivú prevádzku 

kanalizačného systému, jasne definované záväzky a zodpovednosti oboch strán. Otázkou je, ako 

je možné takúto zmluvu uzatvoriť v súlade so zákonom – či je potrebné vyhlásiť verejnú súťaž 

alebo je možné pokračovať v spolupráci bez súťažného konania. Zároveň bolo konštatované, že 

posledné pracovné stretnutie so zástupcami spoločnosti sa uskutočnilo v marci, avšak odvtedy 

obec nedostala žiadny návrh novej zmluvy. Zaznela otázka, s akými konkrétnymi výdavkami 

môže obec rátať v súvislosti s prevádzkou kanalizačného systému, výmenou membrán a ďalšou 

spoluprácou so spoločnosťou, aby ich bolo možné zodpovedne naplánovať do rozpočtu. 

Zdôraznil aj potrebu výmeny membrán, uvažuje sa aj o prijatí úveru na financovanie ich kúpy a 

výmeny, ako aj o možnosti leasingového financovania ako alternatívneho riešenia. Za korektné 

riešenie by sa považovalo, ak by sa na uvedenom výdavku spolupodieľala aj spoločnosť RVS 

GROUP SLOVENSKO, a.s. 

T. Hamran – informoval, že podľa vyjadrenia spoločnosti garanciu na membrány poskytuje 

dodávateľ technológie, nie samotná spoločnosť ako prevádzkovateľ. Zároveň uviedol, že 

v prípade, ak by spoločnosť bola prevádzkovateľom aj vodovodu, bola by ochotná uzatvoriť 

zmluvu aj na dobu 10 rokov. 
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JUDr. I. Katona - uviedol, že prevádzkovanie kanalizácie je spravidla stratové („vždy 

mínusové“), zatiaľ čo vodovod, ak je správne prevádzkovaný, môže byť ziskový. Spoločnosti, 

ktoré prevádzkujú obidve časti infraštruktúry, si tým často kompenzujú stratu z kanalizácie 

ziskom z vodovodu. Zdôraznil, že na základe koncesnej zmluvy by vlastníka nemalo zaujímať, 

či je prevádzka plusová alebo mínusová – riziko nesie prevádzkovateľ, ktorý zodpovedá za zisky 

aj straty. Z pohľadu obce ako vlastníka je dôležité, aby prevádzka pre obec nepredstavovala 

žiadne náklady. Navrhol, že by mohlo byť výhodnejšie vyhlásiť súťaž na spoločné 

prevádzkovanie kanalizácie a vodovodu, pričom obci by malo byť v zásade jedno, kto je 

prevádzkovateľom, ak sú zabezpečené zákonné podmienky a riadne plnenie služieb. Zároveň 

upozornil na potrebu mať zavedený systém vykazovania, ktorý by preukázal a zdôvodnil 

prípadné straty pri prevádzke. 

Ing. T. Gyarmati – že spolupráca so spoločnosťou RVS GROUP SLOVENSKO, a.s. je zatiaľ 

vyhovujúca. V tejto súvislosti sa spýtal, ako dlho trvá proces verejného obstarávania (súťaže) na 

výber nového prevádzkovateľa a či nehrozí riziko, že po skončení aktuálnej zmluvy predĺženej 

do 31.12.2025 nebude mať obec zabezpečeného prevádzkovateľa od 1.1.2026. Zároveň adresoval 

právnikovi otázku, ako vníma prípadný rozpor medzi zmluvou o spoločnom prevádzkovaní 

kanalizácie a vodovodu a koncesnou zmluvou. 

JUDr. I. Katona – koncesná zmluva je pre obec najvýhodnejšia forma právneho vzťahu, pretože 

jednoznačne upravuje práva a povinnosti strán vrátane prenesenia ekonomického rizika na 

prevádzkovateľa. Uviedol, že v regióne pôsobia tri hlavné spoločnosti v oblasti 

vodohospodárstva: KomVak, ZSVS a RVS, pričom alternatívou je aj to, že by obec 

prevádzkovala infraštruktúru sama, čo však prináša vysoké odborné a finančné nároky. Dĺžka 

trvania verejného obstarávania závisí od podmienok súťaže – čím sú podmienky prísnejšie, tým 

dlhšie. Záverom odporučil dôkladne zvážiť všetky možnosti s cieľom zabezpečiť stabilnú a 

efektívnu prevádzku kanalizácie a vodovodu pri minimalizácii rizík pre obec. 

T. Hamran – informoval o dohode, že v blízkej budúcnosti bude zvolané pracovné stretnutie za 

účasti starostu, zástupcov spoločnosti RVS, právnika a poslancov. 

Ing. T. Gyarmati – navrhol 5-minútovú prestávku. S týmto návrhom jednoznačne súhlasili všetci 

prítomní. 

 

Pokračovanie zasadnutia 

Zasadnutie pokračovalo návratom k programovému bodu č. 12 – Informácie zo zasadnutí 

jednotlivých komisií a dopady na rozpočet obce. 

 

T. Hamran prečítal navrhované uznesenie č. 19/2025. 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

berie na vedomie 

výpoveď nájomnej zmluvy uzavretej dňa 01.04.2021 nájomcom Ing. Dušan Badala, Malá 

531/45, Svätý Peter na parc. reg. „C“ č. 6572 vo výmere 1523 m2 ku dňu 30.06.2025 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 19/2025. 

 

Uznesenie č. 356/2025 

Hlasovanie: 
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Za: 9 Ing. Karol Bršták, Adriana Csíkel, Ing. Tihamér Gyarmati, Ladislav 

Kelko, Ing. Zuzana Kovácsová, Viktor Lábsky, Ing. Ján Majtán, 

MUDr. Attila Pecena, Ing. Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

T. Hamran prečítal navrhované uznesenie č. 20/2025. 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje zámer 

v súlade s ustanoveniami § 9a, ods. 8, písm. e) zákona NR SR 138/1991 Zb. v znení neskorších 

predpisov prevod nehnuteľnosti v k. ú. Svätý Peter pre Vilmos Szórád, Školská 224/10, Svätý 

Peter na základe znaleckého posudku č. 11/2025 vypracovaného Ing. Tomášom Števlíkom PhD., 

Wolkerova 10, Nové Zámky za cenu vo výške 0,50 €/m2. 

Identifikácia nehnuteľnosti: 

k.ú. Svätý Peter, LV č. 4956 

- parc. reg. „C“ č. 6572, vinica, výmera 3046 m2,  

v podiele obce 1/1 k celku. 

B/ odôvodnenie 

osobitného zreteľa podľa ustanovenia § 9a, ods. 8, písm. e) zákona NR SR č. 138/1991 Zb. 

v znení neskorších predpisov zdôvodňujeme tým že pozemok sa nachádza v extraviláne obce 

a vysporiadanie pozemku je vo verejnom záujme. 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 20/2025. 

 

Uznesenie č. 357/2025 

Hlasovanie: 

Za: 9 Ing. Karol Bršták, Adriana Csíkel, Ing. Tihamér Gyarmati, Ladislav 

Kelko, Ing. Zuzana Kovácsová, Viktor Lábsky, Ing. Ján Majtán, 

MUDr. Attila Pecena, Ing. Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Komisia pre rozpočet a správu obecného majetku a školstvo 

Ing. T. Gyarmati, predseda komisie informoval a jednotlivých bodoch komisie. 

 

T. Hamran prečítal navrhované uznesenie č. 31/2025. 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

schvaľuje 

vyplatenie sumy podľa zmluvy o vykonávaní funkcie odborného lesného hospodára max. do 

výšky 1.500,00 € Ing. Tomášovi Maczalovi, bytom Vlčany 1273, 925 84 Vlčany, za 

nadštandardné práce vykonané ako zodpovedná osoba pri kontrole ťažby dreva v lesných 

porastoch 157b a 157d, vrátane vystavenia odvozných lístkov počas ťažby 

 



26 
 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 31/2025. 

 

Uznesenie č. 358/2025 

Hlasovanie: 

Za: 9 Ing. Karol Bršták, Adriana Csíkel, Ing. Tihamér Gyarmati, Ladislav 

Kelko, Ing. Zuzana Kovácsová, Viktor Lábsky, Ing. Ján Majtán, 

MUDr. Attila Pecena, Ing. Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

K navrhovanému uzneseniu č. 29/2025 mala pripomienku Ing. T. Horváthová, ktorá navrhla, aby 

sa predmetné výdavky financovali z príjmov z predaja dreva. 

 

T. Hamran prečítal navrhované uznesenie č. 29/2025. 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

v prípade úspešnosti financovanie projektu s názvom „Rekonštrukcia a modernizácia 

športového ihriska pre deti a mládež v obci Svätý Peter“ predloženému v rámci výzvy „Výzva 

na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie v oblasti športu roku 2025 číslo F-2025-DOT03“ 

A/ schvaľuje 

zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie projektu vo výške 10 % z celkovej 

výšky žiadanej dotácie – maximálne vo výške 6.751,03 € s DPH 

B/ schvaľuje 

zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu z rozpočtu obce Svätý 

Peter 

C/ schvaľuje 

financovanie z výnosov z predaja dreva 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 29/2025. 

 

Uznesenie č. 359/2025 

Hlasovanie: 

Za: 9 Ing. Karol Bršták, Adriana Csíkel, Ing. Tihamér Gyarmati, Ladislav 

Kelko, Ing. Zuzana Kovácsová, Viktor Lábsky, Ing. Ján Majtán, 

MUDr. Attila Pecena, Ing. Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Finančná komisia žiadala o predloženie preberacieho protokolu k projektu „Rekonštrukcia a 

modernizácia základných škôl v obci Svätý Peter“ na zasadnutie obecného zastupiteľstva. Tento 

protokol je nevyhnutný na preukázanie vykonania prác, na základe čoho môže obecné 

zastupiteľstvo schváliť príslušné financovanie. Preberací protokol bol predložený. 
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K navrhovanému uzneseniu č. 30/2025 mala pripomienku T. Hamran, ktorý navrhol, aby sa 

predmetné výdavky financovali z príjmov z predaja dreva. 

 

T. Hamran prečítal navrhované uznesenie č. 30/2025. 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

financovanie za vypracovanie výkresovej dokumentácie k projektu „Rekonštrukcia a 

modernizácia základných škôl v obci Svätý Peter“ vo výške 4.730,00 € s DPH z rozpočtu obce 

na rok 2025 

B/ schvaľuje 

financovanie z výnosov z predaja dreva 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 30/2025. 

 

Uznesenie č. 360/2025 

Hlasovanie: 

Za: 9 Ing. Karol Bršták, Adriana Csíkel, Ing. Tihamér Gyarmati, Ladislav 

Kelko, Ing. Zuzana Kovácsová, Viktor Lábsky, Ing. Ján Majtán, 

MUDr. Attila Pecena, Ing. Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Ing. T. Gyarmati – na zasadnutí finančnej komisie bola vznesená požiadavka na predloženie 

prezenčných listín zo zasadnutí všetkých komisií. Dôvodom je skutočnosť, že nie všetky komisie 

sú vždy uznášaniaschopné, čo si vyžaduje prehodnotenie ich fungovania a zloženia, prípadne 

nominovania nových členov. Uviedol, že prezenčné listiny boli doručené, avšak iba za rok 2025, 

pričom sa požaduje ich doplnenie za celé aktuálne volebné obdobie, a to formou interpelácie. 

 

Starosta obce informoval o prebiehajúcej oprave káblovej televízie v obci. Uviedol, že aktuálne 

je k dispozícii 24 analógových televíznych staníc, čo predstavuje rozšírenú ponuku pre 

obyvateľov. Zároveň prebieha príprava zoznamu užívateľov, pričom mesačný poplatok za službu 

bude 6,00 € s DPH. 

 

T. Hamran prečítal navrhované uznesenie č. 32/2025. 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

schvaľuje 

vypracovanie auditu káblovej televízie spoločnosti KONFER net, Hlboká cesta 60, 941 31 Dvory 

nad Žitavou, bezodplatne 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 32/2025. 

 

Uznesenie č. 361/2025 

Hlasovanie: 



28 
 

Za: 9 Ing. Karol Bršták, Adriana Csíkel, Ing. Tihamér Gyarmati, Ladislav 

Kelko, Ing. Zuzana Kovácsová, Viktor Lábsky, Ing. Ján Majtán, 

MUDr. Attila Pecena, Ing. Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Ing. T. Gyarmati – informoval, že v súvislosti s plánovaným nákupom a výmenou membrán obec 

uvažuje o prijatí úveru. Účtovníčka obce na zasadnutí finančnej komisie upozornila, že pri prijatí 

úveru je nevyhnutné predložiť stanovisko hlavného kontrolóra o prijatí návratných zdrojov 

a konkrétnu sumu úveru; zároveň zdôraznila, že v prípade realizácie úveru ešte v roku 2025 je 

potrebné, aby rozpočtové opatrenie o jeho prijatí bolo schválené najneskôr do 31.08.2025. 

Z uvedených dôvodov finančná komisia navrhla zvolať zasadnutie obecného zastupiteľstva 

najneskôr do 31.08.2025. 

 

Ing. T. Gyarmati prečítal navrhované uznesenie. 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

určuje 

že 20. zasadnutie Obecného zastupiteľstva sa uskutoční v termíne do 31. augusta 2025 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie. 

 

Uznesenie č. 362/2025 

Hlasovanie: 

Za: 8 Ing. Karol Bršták, Adriana Csíkel, Ing. Tihamér Gyarmati, Ladislav 

Kelko, Ing. Zuzana Kovácsová, Viktor Lábsky, MUDr. Attila 

Pecena, Ing. Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. Ján Majtán 

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

T. Hamran prečítal navrhované uznesenie 22/2025. 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

schvaľuje 

predĺženie platnosti koncesnej zmluvy o zabezpečení prevádzky, údržby a opráv 

vodohospodárskej infraštruktúry so spoločnosťou RVS GROUP SLOVENSKO a.s., 

Novozámocká 222/C, 949 05 Nitra do 31.12.2025 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 22/2025. 

 

Uznesenie č. 363/2025 

Hlasovanie: 
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Za: 9 Ing. Karol Bršták, Adriana Csíkel, Ing. Tihamér Gyarmati, Ladislav 

Kelko, Ing. Zuzana Kovácsová, Viktor Lábsky, Ing. Ján Majtán, 

MUDr. Attila Pecena, Ing. Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Ing. T. Gyarmati – obec nevylučuje spoločné prevádzkovanie vodovodnej a kanalizačnej 

infraštruktúry jedným prevádzkovateľom na základe koncesnej zmluvy. 

 

Ing. T. Gyarmati prečítal navrhované uznesenie. 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

súhlasí 

so zámerom spoločného prevádzkovania vodovodnej a kanalizačnej infraštruktúry jedným 

prevádzkovateľom na základe dlhodobej koncesnej zmluvy 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie. 

 

Uznesenie č. 364/2025 

Hlasovanie: 

Za: 9 Ing. Karol Bršták, Adriana Csíkel, Ing. Tihamér Gyarmati, Ladislav 

Kelko, Ing. Zuzana Kovácsová, Viktor Lábsky, Ing. Ján Majtán, 

MUDr. Attila Pecena, Ing. Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

12. Návrhy uznesení 

 

Ing. T. Horváthová – navrhuje zrušiť uznesenie č. 114/2023 zo dňa 13.09.2023 (navrhované 

uznesenie č. 33/2025). 

Znenie uznesenia: 

Uznesenie č. 114/2023 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

v súlade s ustanoveniami § 9 a, ods. 8, písm. e) zákona NR SR 138/1991 Zb. v znení neskorších predpisov zámeny 

pozemkov na základe zámennej zmluvy ohľadne majetkového vysporiadania na športovom ihrisku nasledovne: 

pozemok v k.ú. Svätý Peter, LV 4956, parc. reg. „C“ č. 7894 vo výmere 41978 m2, druh pozemku lesný pozemok – 

vlastníkom nehnuteľnosti je Obec Svätý Peter v podiele 1/1 

za pozemky  

v k.ú. Svätý Peter, LV 1481, parc. reg. „C“ č. 4/3 vo výmere 2887 m2, druh pozemku ostatná plocha,  

v k.ú. Svätý Peter, LV 1481, parc. reg. „C“ č. 4/9 vo výmere 152 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, 

LV 1481, parc. reg. „C“ č. 4/10 vo výmere 1151 m2, druh pozemku ostatná plocha,  

v k.ú. Svätý Peter, LV 1481, parc. reg. „C“ č. 4/11 vo výmere 2845 m2, druh pozemku ostatná plocha,  

v k.ú. Svätý Peter, LV 1481, parc. reg. „C“ č. 4/12 vo výmere 449 m2, druh pozemku ostatná plocha – vlastníkom 

nehnuteľnosti Slovenská republika: LESY Slovenskej republiky, štátny podnik, Námestie SNP 8, Banská Bystrica 

v podiele 1/1 

B/ odôvodnenie 
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osobitného zreteľa podľa ustanovenia § 9a, ods. 8, písm. e) zákona NR SR č.138/1991 Zb. v znení neskorších 

predpisov zdôvodňujeme tým, že pozemok sa nachádza v intraviláne obce a je verejný záujem o vysporiadanie 

pozemku 

Zámer bol schválený dňa 14.06.2023 uznesením č. 97/2023 a zverejnený na úradnej tabuli dňa 19.06.2023. 

C/ súhlasí 

s finančným vyrovnaním vo výške 1.962,46 € pre LESY Slovenskej republiky, štátny podnik. Cena je vypočítaná 

ako rozdiel znaleckých posudkov: 

- cena zamieňaného pozemkuz majetku LESY Slovenskej republiky, štátny podnik bola stanovená na základe 

znaleckého posudku č. 6/2023, vypracovaného znalcom v odbore stavebníctvo Ing. Zuzanou 

Kočkovičovou, ul. Podzáhradná č. 84, 947 01  Hurbanovo zo dňa 20.02.2023 v hodnote 36.896,12 €, 

- a cena zameneného pozemku z majetku obce Svätý Peter bola stanovená na základe znaleckého  posudku 

č. 12/2023, vypracovaného znalcom v odbore lesníctvo Ing. Jánom Bahýľom, PhD, ul. J. Kozáčeka30, 960 

01  Zvolen zo dňa 02.05.2023 v hodnote 34.933,66 €. 

D/ vyhlasuje 

že zámena bola schválená 3/5 väčšinou všetkých poslancov v súlade s ustanoveniami zákona NR SR 138/1991 Zb. 

 

T. Hamran – uviedol, že uznesenie nenavrhuje zrušiť, nakoľko je stále v štádiu riešenia. 

Ing. T. Gyarmati – konštatoval, že uznesenie nie je splnené a zároveň je neaktuálne. 

 

Ing. T. Horváthová prečítala navrhované uznesenie č. 34/2025. 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

ruší 

uznesenie Obecného zastupiteľstva č. 122/2023 zo dňa 13. septembra 2023, ktorým bolo 

schválené pokračovanie projektu „Poskytovanie opatrovateľskej služby v obci Svätý Peter“ z 

dôvodu jeho neaktuálnosti 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 34/2025. 

 

Uznesenie č. 365/2025 

Hlasovanie: 

Za: 9 Ing. Karol Bršták, Adriana Csíkel, Ing. Tihamér Gyarmati, Ladislav 

Kelko, Ing. Zuzana Kovácsová, Viktor Lábsky, Ing. Ján Majtán, 

MUDr. Attila Pecena, Ing. Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Ing. T. Horváthová prečítala navrhované uznesenie č. 35/2025. 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

ruší 

uznesenie Obecného zastupiteľstva č. 125/2023 zo dňa 13. septembra 2023, ktorým bola 

schválená rozpočtová požiadavka na rok 2025 vo výške 80.000,00 € na prevádzkovanie vodného 

a kanalizačného systému 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 35/2025. 

 

Uznesenie č. 366/2025 

Hlasovanie: 
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Za: 9 Ing. Karol Bršták, Adriana Csíkel, Ing. Tihamér Gyarmati, Ladislav 

Kelko, Ing. Zuzana Kovácsová, Viktor Lábsky, Ing. Ján Majtán, 

MUDr. Attila Pecena, Ing. Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Ing. T. Horváthová prečítala navrhované uznesenie č. 36/2025. 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

ruší 

uznesenie Obecného zastupiteľstva č. 142/2023/B zo dňa 05. decembra 2023, ktorým bolo 

schválené zverejnenie zoznamu daňových dlžníkov v súlade s § 52 ods. 2 a 3 zákona 563/2009 

Z.z. o správe daní (daňový poriadok) a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov podľa stavu k 31. 12. 2023 

Dôvod zrušenia: po dopracovaní podkladov uznesenie stratilo aktuálnosť. 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 36/2025. 

 

Uznesenie č. 367/2025 

Hlasovanie: 

Za: 9 Ing. Karol Bršták, Adriana Csíkel, Ing. Tihamér Gyarmati, Ladislav 

Kelko, Ing. Zuzana Kovácsová, Viktor Lábsky, Ing. Ján Majtán, 

MUDr. Attila Pecena, Ing. Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Navrhované uznesenie č. 37/2025 

Uznesenie č. 158/2023 zo dňa 05.12.2023, ktorým Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

schvaľovalo vypracovanie projektovej dokumentácie „Prepojenie Školskej ulice s Hurbanovskou 

cestou“ k stavebnému povoleniu vo výške 6.000,00 € v roku 2024, ostáva v platnosti. 

T. Hamran – uviedol, že v prípade realizácie projektu „Šibeničné – výstavba novej obytnej štvrte“ 

bude prepojenie Školskej ulice s Hurbanovskou cestou jeho súčasťou. 

 

Navrhované uznesenie č. 38/2025 

Uznesenie č. 167/2024, bod B/ zo dňa 24.01.2024, ktorým Obecné zastupiteľstvo vo Svätom 

Petre ukladalo vypracovať, resp. aktualizovať zmluvy so správcami, užívateľmi obecného 

majetku, ostáva v platnosti. 

 

Ing. T. Horváthová – úrad navrhuje zrušiť uznesenie č. 226/2024 zo dňa 25.09.2024 (navrhované 

uznesenie č. 39/2025), ktorým Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre schvaľovalo vypracovanie 

projektovej dokumentácie „Vodovodná prípojka“ na detské ihrisko nová štvrť v sume 250,00 € 

na základe cenovej ponuky – financovanie z rezervného fondu v roku 2024 a vyčlenenie financií 

na realizáciu projektu z rozpočtu obce za rok 2025. 



32 
 

Ing. T. Gyarmati – na základe kolektívnej dohody na obecnom úrade v tom čase sa dospelo 

k záveru, že realizácia prípojky je zbytočná. 

T. Hamran – navrhuje aby príslušné uznesenie ostávalo v platnosti, keďže bolo rešpektované 

rozhodnutie, aby sa prípojka zatiaľ nerealizovala (v roku 2024). Zároveň zdôraznil potrebu 

zabezpečiť prívod vody na detské ihrisko, čo považuje za dôležité do budúcnosti. 

Navrhované uznesenie č. 39/2025 ostáva v platnosti. 

 

Ing. T. Horváthová prečítala navrhované uznesenie č. 40/2025 

Obecné zastupiteľstvo obce Svätý Peter 

ruší 

v celom rozsahu uznesenie Obecného zastupiteľstva č. 240/2024 zo dňa 13. decembra 2024, 

ktorým: vzalo na vedomie predloženú informáciu o spôsobe vybudovania infraštruktúry v obci 

Svätý Peter v časti Šibeničné potenciálnym developerom, súhlasilo so zámerom začatia konania 

v danej veci, požiadalo o predloženie písomného návrhu riešenia na prvé zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva v roku 2025. 

Dôvod zrušenia: zmena podmienok a neaktuálnosť prijatého uznesenia. 

 

T. Hamran – dal hlasovať za navrhované uznesenie č. 40/2025. 

 

Uznesenie č. 368/2025 

Hlasovanie: 

Za: 8 Ing. Karol Bršták, Adriana Csíkel, Ing. Tihamér Gyarmati, Ladislav 

Kelko, Viktor Lábsky, Ing. Ján Majtán, MUDr. Attila Pecena, Ing. 

Renáta Téglás Andóová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 1 Ing. Zuzana Kovácsová (mimo miestnosti) 

 

13. Interpelácie 

 

Ing. T. Gyarmati – informoval, že náklady na likvidáciu odpadu v roku 2023 dosiahli výšku 

100.000,00 €, čo predstavuje 51 kg odpadu na osobu. V roku 2024 sme zatiaľ na úrovni 41 kg 

odpadu na osobu, avšak aktuálne nie je známa výška nákladov. Uviedol, že poslancom bol 

doručený prehľad o separácii odpadu a súvisiacich nákladoch, avšak v prehľade chýbajú údaje 

za rok 2024. Formou interpelácie požiadal o doplnenie týchto údajov, konkrétne o: finančný 

prehľad nákladov na odpadové hospodárstvo v roku 2024, množstevný prehľad (v kilogramoch), 

údaje o separovanom a zmesovom odpade za príslušné obdobie. 

Ing. T. Gyarmati – požiadal formou interpelácie o podanie podrobného opisu havarijnej situácie 

v kotolni základnej školy, havarijného stavu sociálnych zariadení v materskej škole, ako aj o 

informáciu o riešení opravy oplotenia pri materskej škole (odpoveď žiada najneskôr do 30 dní). 

 

14. Aktuálne otázky a diskusia 
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T. Hamran – vyjadril súhlas, aby Dobrovoľný hasičský zbor vykonával v obci striekanie počas 

horúčav, s cieľom zlepšiť kvalitu vzduchu. 

Ing. K. Bršťák – požiadal o riešenie osvetlenia prechodov pre chodcov na Hlavnej ulici, pri mlyne 

a na Hurbanovskej ceste. 

T. Hamran – treba preveriť, či je osvetlenie prechodov zahrnuté v dopravnom genereli obce. 

Ing. Z. Kovácsová – zdôraznila, že každý priechod pre chodcov musí byť riadne osvetlený, aby 

bola zabezpečená bezpečnosť všetkých účastníkov cestnej premávky. 

Ing. T. Horváthová – upozornila na otázku financovania osvetlenia v športovom areáli. Navrhla, 

aby sa zistili presné náklady, keďže v súčasnom rozpočte obce na tento účel nie sú vyčlenené 

finančné prostriedky. 

Ing. J. Nemcsicsová – poukázala na skutočnosť, že basketbalové ihrisko nie je legalizované, ide 

len o stavbu, ktorá je realizovaná od roku 2023, s pokračovaním v roku 2024. Investícia je zatiaľ 

nedokončená a dosahuje výšku 11.315,46 €. 

Ing. T. Horváthová – upozornila, že na legalizáciu bude potrebné vypracovať projektovú 

dokumentáciu, keďže doteraz nebol žiadny projekt vyhotovený. 

T. Hamran – informoval, že na detskom ihrisku budú osadené nové lavice, ktoré už boli zakúpené. 

 

15. Záver 

 

Nakoľko všetky body programu boli prejednané, starosta obce poďakoval všetkým prítomným 

za účasť a ukončil 19. zasadnutie Obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

 

 Tibor Hamran      Ing. Terézia Horváthová 

  starosta obce            prednostka úradu 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Annamária Hamranová 

Vo Svätom Petre, dňa 30.06.2025 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

Ing. Renáta Téglás Andóová     ........................................................... 

 

 

Ladislav Kelko      ……………………………………... 


